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Z A P I S N I K 

sa 1. redovne sjednice Općinskog vijeća Maglaj 
održane dana 30.12.2020.godine u 11:25 sati u kino sali 

JU Dom kulture «Edhem Mulabdić» Maglaj 
 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, na osnovu člana 59. Poslovnika o radu Općinskog 
vijeća Maglaj, te Programa rada Općinskog vijeća otvaram 1. redovnu sjednicu Općinskog 
vijeća u novom sazivu za period 2020.-2024. 

Na današnju sjednicu pozvani suvijećnici iz parlamentarnih politički stranaka SDP, SDA, A-
SDA, SBB, DF, NBL. Pozvan je načelnik općine, rukovodioci općinskih Službi i 
pravobraniteljica. 

Zamolila bih predstavnika Službe  Općinskog načelnika i Općinskog vijeća da prozivkom 
utvrdimo broj vijećnika na konstituirajućoj sjednici Općinskog vijeća Maglaj. 
Današnjoj sjednici Općinskog vijeća prisustvuje 24 vijećnika. 

Odsutan vijećnik Hajrudin Fermić (DF). 

Konstatujem da Općinsko vijeće može punovažno raditi i odlučivati i donositi odluke, 
zaključke i rješenja čime je ispoštovan član 88. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj.  

Kolegij je održao sjednicu u proširenom sastavu i sačinili smo prijedlog dnevnog reda koji ću 
vam prezentovati. 

Stavljam na glasanje prijedlog dnevnog reda, ko je za? 

 

 

 

 

 



DNEVNI RED 

1. Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju Općine Maglaj za period 01.01 – 

31.03.2021.godine; 

2. Prijedlog Odluke o komunalnim taksama općine Maglaj; 

3. Prijedlog Odluke o utvrđivanju vrijednosti boda komunalne naknade za 2021.godinu; 

4. Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina Hasanić (Mustafa) Nijaz; 

5. Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina Đonlić (Avdo) Ismeta; 

6. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava svojine u korist Smajlagić (Bekir) Nurudina iz 

Maglaja; 

7. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava svojine u korist Bradarić (Mehmed) 

Abdulkadira iz Maglaja; 

 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

 

1. Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju Općine Maglaj za period 01.01 – 
31.03.2021.godine; 
 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, na sjednici Kolegija, šefica finansija iznijela je jednu 
dopunu koju ćemo ovdje morati uvrstiti. Kolegij je prihvatio obrazloženje. 
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Eldis Kusur, čestitam na izboru u Općinsko vijeće i ovim putem želim nam svima 
uspješan rad u ove četiri godine. Klub vijećnika je razmatrao Odluku o privremenom 
finansiranju za period 01.01 – 31.03.2021.godine. Mi ćemo ovu Odluku prihvatiti uz 
sugestiju, da se u preambuli Odluke ubaci član 18. Zakona o principima lokalne samouprave 
koji decidno govori na koji način i kad se ova Odluka donosi. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pošto nema prijavljenih diskutanata, zamolila bih Vas 
Senka da sada kratko ovu dopunu koja će ući u Odluku, radi zapisnika, da nam ovdje samo 
iznesete. 
Senada Alibajraktarević, želim vam puno sreće i uspjeha u budućem radu. Evo mi smo 
imali ukratko Kolegij sa predstavnicima političkih partija i sa načelnikom. Ja sam ukratko 
obrazložila Odluku o privremenom finansiranju Općine Maglaj za period 01.01 – 
31.03.2021.godine. I zamolila bih samo da u materijalu koji ste vi dobili prije Vijeća, mi smo 
dopunili pomenutu Odluku sa članom 3.stavom 2. : „Osnovica za obračun plaće utvrđena je 
na osnovu Sporazuma broj 01-45-1-336/20 od 29.12.2020.godine postignutog između 
načelnika općine i predsjednika Sindikalne organizacije državnih službenika i namještenika 
Općine Maglaj, kojim se utvrđuje osnovica za obračun plaće u visini od 286,00 KM i bod za 
obračun plaće 1,05. Osnovica i bod iz prethodnog stava primjenjivat će se od 1. januara 2021. 



godine.„ Dopuna ovog člana sa ovim stavom odnosi se na isplate plaća zaposlenika općinske 
administracije za period Odluke o privremenom finansiranju. I u članu 7. Ova Odluka stupa 
na snagu danom donošenja i ima se objaviti u Službenim novinama Općine Maglaj, a 
primjenjivat će se od 1. januara 2021. I naravno uvažavamo sugstiju kolege Kusura za 
preambulu. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, zaključujem raspravu i prije nego usvojimo ovu 
Odluku predlažem da se izjasnimo o prijedlozima zaključaka, vezano za član 3. i član 7. koje 
je iznijela šefica Službe. Ko je za izmjenu ovih članova u samoj Odluci? 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

Konstatujem da smo jednoglasno prihvatili sugestiju Službe o izmjenama. 
Stavljam na glasanje 
 

Z A K L J U Č A K   

 
1.1.Usvaja se Odluka o privremenom finansiranju Općine Maglaj za period 01.01. –  
31.03.2021.godine; 
1.2. Da se u preambuli Odluke doda član 18. Zakona o principima lokalne samouprave; 
1.3. Da se Odluka dopuni u članu 3. sa stavom 2., „Osnovica za obračun plaće utvrđena je na 
osnovu Sporazuma broj: 01-45-1-336/20 od 29.12.2020.godine postignutog između Načelnika 
općine i predsjednika Sindikalne organizacije državnih službenika i namještenika Općine 
Maglaj kojim se utvrđuje osnovica za obračun plaće u visini od 286,00 KM i bod za obračun 
plaće u visini od 1,05.“ Osnovica i bod za obračun plaće iz stava 2. primjenjivat će se od 
01.januara 2021.godine. 
1.4. Da se član 7. Odluke izmijeni i da glasi „Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja i 
ima se objaviti u „Službenim novinama Općine Maglaj“, a primjenjivat će se od 01. januara 
2021.godine“. 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

 
2. Prijedlog Odluke o komunalnim taksama općine Maglaj; 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, otvaram raspravu. 
Vijećnik Jasmin Begić,Prijedlog za Odluku komunalne takse Općine Maglaj. Prvo da 
pohvalim tu Odluku koja je urađena stvarno kvalitetno i gdje su prihvaćeni prijedlozi većine 
poslodavaca u Maglaju, koji su predlagali da novootvorenim firmama se prve godine ne 



naplaćuje taksa, druge godine 50%, a treće da se naplaćuje 100% kad to društvo već počne da 
radi. Šta je problem samo u ovoj tački dnevnog reda, jeste što se nije ispoštovala procedura za 
donošenje ove Odluke. Mi predlažemo da to ide u normalnu proceduru, da ide prvo u Nacrt, u 
javnu raspravu i da se obavijeste svi privrednici koji će učestvovati u tome i da se prezentuje i 
njima. Ovaj akt je donešen stvarno kvalitetno i mislim da ne treba bježati od Nacrta, javne 
rasprave i redovne procedure. 
Vijećnik Mirza Mešić,mi ovaj na Kolegiju smo razmatrali i upoznao sam članove Kluba 
SDP-a i također podržavamo Odluku i za to smo iz jednog prostog razloga. Kolega Begić što 
kaže, želi Nacrt. Jasno je objašnjeno u ovoj Odluci ovdje da zbog vremena nije bilo 
mogućnosti da se održi javna rasprava i Nacrt, nego se išlo u ovu proceduru prijedloga i 
usvajanja. Iz razloga što treba da bude riješeno do 31.12. 2020.godine. Mi je podržavano u 
potpunosti i stojimo iza ovog. 
Načelnik općine,očekivao sam da će izaći neko iz Službe pa malo pojasniti o čemu se radi, 
zašto je ova Odluka stavljena da se donosi po hitnom postupku. Po apelaciji premijera Vlade 
FBIH gospodina Novalića, Ustavni sud je stavio van snage staru Odluku o komunalnim 
taksama. Mi smo tu presudu dobili početkom oktobra. Od početka oktobra do danas nije bilo 
sjednica Vijeća, inače bi išla u proceduru Nacrta, javne rasprave i prijedloga. S obzirom da 
evo danas 30.decembra imamo prvu sjednicu u novom sazivu i prvu sjednicu od presude kada 
smo je dobili, mi smo odradili prijedlog. S obzirom da se prijave za taksu podnose u mjesecu 
januaru, nemamo vremena da idemo u Nacrt, javnu raspravu i prijedlog. Evo kako je rečeno, 
Odluka je kvalitetno urađena. Ekipa, Služba iz Općine je kontaktirala i druge općine i gradove 
koji su imali problema sa Odlukom o komunalnim taksama, uvažili razne prijedloge i 
napravili jednu kvalitetnu Odluku i zbog toga smo prinuđeni da danas to stavimo kao u hitnu 
proceduru, odmah prijedlog na izglasavanje. A ukoliko se ukaže potreba, to tokom 2021. 
godine se može amandmanski djelovati i korigovati. Vjerujem da neće biti nekih posebnih 
korekcija. Ovo je sve krenulo od žalbi kladionica koje su vjerovatno u svim gradovima 
izdvajale i trebale izdvajati veći iznos novca. Žalba na neravnopravnost, nejednakost svih kad 
je u pitanju ta Odluka. Tako da je Oduka usaglašena bez vrste djelatnosti. U staroj Odluci koja 
je donešena puno prije i ovog saziva Vijeća i prošlog saziva Vijeća, imali smo situacije da su 
pojedine djelatnosti više bile oporezovane, neke manje. Većina tih se nije ni bunila, nisu se 
bunile ni banke, plaćali su redovno. Sav problem je krenuo od kladionica kao što je to u 
drugim gradovima. I evo mi smo odradili novu Odluku gdje se tretiraju obveznici plaćanja 
komunalne takse po zonama i po veličinama firme. Dakle, mala srednja i velika preduzeća. 
Moram se zahvaliti uposlenicima Porezne uprave, koji su nam također sa sugestijama i 
znanjem puno pomogli ukreiranju ovakve Odluke. Zbog toga je nju potrebno danas donijeti, 
kako bi Poreska ispostava u Maglaju radila svoj posao u skladu sa važećom Odlukom. Zbog 
toga je to danas u hitnoj proceduri. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ostajem dužna još jedno pojašnjenje sa Kolegija. 
Dakle, tamo smo razgovarali o ovoj Odluci i konstatovali ukoliko u praksi ova Odluka naiđe 
na bilo kakve prepreke ili zahtjev za poboljšanje, mi uvijek možemo djelovati amandmanski i 
u bilo kojem dijelu te Odluke mijenjati je u narednom periodu. Obzirom da su privrednici 
rekli da su zadovoljni ovim dokumentom, ostali smo pri tome da se razmatra kao Prijedlog 
Odluke. 
Zaključujem raspravu i dajem na glasanje 



 
 

 

Z A K L J U Č A K 

2.1. Usvaja se Odluka o komunalnim taksama općine Maglaj. 

GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

 
3. Prijedlog Odluke o utvrđivanju vrijednosti boda komunalne naknade za 2021.godinu; 
 

Nedžad Ćatić,prije svega želim i ja da čestitam vijećnicima izbor u ovo Općinsko vijeće i da 
čestitam i predsjedavajućoj i dopredsjedavajućoj izbor na funkcije. Svima vam želim uspješan 
rad u četverogodišnjem mandatu. Mi smo na Kolegiju imali jednu dilemu vezano za ovu 
Odluku, vezano je da se u Odluci piše i za stambeni prostor. Prvi put kad je donesena ova 
Odluka, to je bilo 2018.godine, donesen je zaključak tadašnjeg Općinskog vijeća, da se ova 
Odluka ne primjenjuje za stambeni prostor, tako da taj zaključak je i dalje na snazi. Ova 
Odluka se neće ni primjenjivati za stambeni prostor. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,dakle sugestija je da prijedlog tog zaključka ostane na 
snazi vezano za stambeni prostor. 
Nedžad Ćatić,on je na snazi. Njega niko nije ni stavio van snage. 
Vijećnik Jasmin Begić,vezano za ovu tačku dnevnog reda. Mi smo izričito tog stava da se 
stambeni prostori izuzmu iz naplaćivanje komunalne naknade. Doći ćemo u poziciju takvu, 
ako zakon tako kaže, što smo rekli na Kolegiju, onda da se smanji na minimalnu naplatu po 
metru kvadratnomstambenog prostora. Rekli su na Kolegiju da se to ne primjenjuje na 
stambeni prostor, ali je to ovom Odlukom ovdje definisano. Sutra će doći neko, uzeti ovu 
Odluku i primjenjivati je bukvalno od A do Ž. To nam ne treba, da sutra imamo takvu 
situaciju ko sa komunalnim, da se naplaćuje po metru kvadratnom. Nije se naplaćivalo, dođe 
novi direktor i naplaćuje shodno toj Odluci iz 2009. godine. Da ne dođemo u poziciju da nam 
sutra penzioneri, koji živi sam u jednoj kući dođe mu komunalne naknade na godišnjem nivou 
200,00 KM. A mi znamo šta to znači za penzionera il nekog demobilisanog borca. Odluka ko 
Odluka o komunalnoj naknadi nije loše urađena. Mogla je se znači cijena po metru 
kvadratnom smanjiti, ali obzirom da je takva situacija barem treba izuzeti stambene prostore, 
to se odnosi na stanove i kuće privatne da se oslobodi plaćanje komunalne naknade. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,samo da još jednom pojasnim. Na snazi iz 
2018.godine Općinsko vijeće je donijelo Zaključak kojim se izuzimaju stambeni prostori iz 
ove Odluke. Sugestija šefa Službe da taj, odnosno nije sugestija, nego ako ga ne stavljamo 
van snage, taj zaključak ostaje na snazi, tako da se neće ova Odluka primjenjivati na stambene 



prostore i nije uopće upitno da li će on biti predmet ove Odluke. Samo da sa Kolegija 
prenesem. 
Vijećnik Mirza Mešić,samo da kažem na bod. Mi smo općina sa najmanjim, mi i općina 
Tešanj. Ovo je najmanji bod što ima. Mi u ovoj regiji Žepče, Zavidovići, Tešanj, Maglaj sa 
najmanjim. Zaključak stoji, dok se on ne donese ovdje da je van snage. 
Vijećnik Jasmin Begić-replika,prihvatit ćemo ovu Odluku, ali jedan od zaključaka da bude 
ovo što je rekao predsjednik Kluba SDP-a. Znači da izričito budemo u tome, da barem ovaj 
period, stambeni prostori budu oslobođeni. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ali zaključak već postoji. 
Vijećnik Jasmin Begić, ali nema ga u materijalu. Prezentujte nam taj zaključak i mi ćemo 
podržati ovu Odluku. 
Vijećnik Mirza Mešić,ja mislim da je već u zapisnik ušlo to što je gospodin Ćatić rekaoi da 
će tamo da stoji i da nema potrebe da mi donosimo neki novi zaključak. To je već rečeno i to 
je što se nas tiče, rečeno ko dan. 
Načelnik općine,volio bih da što manje izlazim, ali evo prva je sjednica Vijeća i dosta je i 
novih vijećnika, tako da osjećam potrebu da neke stvari moram pojasniti. Komunalna 
naknada, komunalna taksa i još mnoge druge stvari, to su kontinuitet koji ide iz godine u 
godinu, gdje akte donosi Općinsko vijeće, a Služba realizuje. Ne može niko ni doći ni otići, 
može se mijenjati i direktori i načelnici. Sve dok Vijeće ne promijeni akt, Služba mora raditi 
po tome. Nema tu izbora, ovo hoću, ovo neću. Dakle, to je akt koji je na snazi i radi se po 
njemu. Kada se pravi ovakva Odluka, ne možemo se igrati zakona, pa iz članova zakona 
vaditi ono što nam odgovara, a izbaciti ono što nam ne odgovara. Zbog toga u članu ove 
Odluke stoji sve ono što stoji i u zakonu, ali je Vijeće već ranije, reklo da Općina Maglaj 
stimuliše i neće naplaćivati za stambene prostore. U tom zaključku je bilo da se naplaćuje za 
stanove koji se izdaju, ali vjerujte da nema nikakve evidencije za te stanove i ne prijavljuju se 
ni u Poreskoj niti gdje. Ovaj bod je zajedno sa Tešnjom najmanji u regiji i šire. Općine poput 
Zavidovića i Žepča naplaćuju sve i stanove, garaže, vikendice i ubiru značajan novac na 
godišnjem nivou. Mi to nismo. Mi smo 2020. godine, krajem 2019. za 2020.godinu se odlučili 
da idemo s najnižim bodom da stimulišemo na neki način privrednike. On je takav, možete 
provjetiti. Tu smo se odrekli dio novca iz Budžeta. Godina je teška, nama taj novac fali. Ali je 
teška godina i za privrednike i stanovništvo, tako da to sve razumijemo. Šta će biti narednih 
godina zavisi i od prijedloga i stava Vijeća i svega. Ali za 2021.godinu je ovako kako je 
predviđeno. Praktično najniže u regiji, mislim da tu nema nikakvih posebnih nedoumica. Ovaj 
zaključak koji je prije donešen ostaje na snazi i neće se naplaćivati za stambene jedinice. 
Možda ćete nekad u budućnosti donijeti takvu odluku, možda će nas neko tužiti, kao i ovo što 
smo dobili, ali u svakom slučaju sigurno ne ide prijedlog. Evo četiri godine smo, jedan 
mandat završili, krenuli sa drugim, niko ne daje prijedlog da se to naplaćuje, nego govorimo o 
zaključku koji se stavlja van snage i neće biti nikakvog novog tereta građanima. 
PAUZA KLUBA SDA. 
Vijećnik Jasmin Begić,naš je prijedlog ovakav. Pošto se radi o zaključku koji je rađen 
shodno staroj Odluci o naplati komunalne naknade, mi predlažemo znači i podržat ćemo ovu 
Odluku o komunalnoj naknadi, s tim da se uradi zaključak da će se osloboditi stambeni 
prostori od naplate ove komunalne naknade. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, zatvaram raspravu i dajem na glasanje 



Z A K L J U Č A K  

 
3.1. Usvaja se Odluka o utvrđivanju vrijednosti boda komunalne naknade za 2021.godinu. 
3.2. Zaključkom Općinskog vijeća broj: 02-05-1-847-2/19 od 29.04.2019.godine definisano je 
da se Odluka o komunalnoj naknadi ne primjenjuje za stambeni prostor, te se u skladu sa 
pomenutim zaključkom Odluka o utvrđivanju vrijednosti boda komunalne naknade za 
2021.godinu neće primjenjivati za stambeni prostor. 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

 
4. Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina Hasanić (Mustafa) Nijaz; 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu i stavljam na glasanje, 
 

Z A K L J U Č A K  

 
4.1. Usvaja se  Odluka o zamjeni nekretnina Hasanić (Mustafa) Nijaz. 
 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

5. Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina Đonlić (Avdo) Ismeta; 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu uz napomenu da smo ovdje trebali odrediti ko će snositi troškove notarske 
obrade. Obzirom da je Općina podnosilac zahtjeva, pa da i snosi troškove. 
Ko je za? 

Z A K L J U Č A K 
 
5.1. Usvaja se Odluka o zamjeni nekretnina Đonlić (Avdo) Ismeta. 
5.2. Troškove notarske obrade će snositi Općina, jer je Općina podnosilac zahtjeva. 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 



 
6. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava svojine u korist Smajlagić (Bekir) Nurudina iz 
Maglaja; 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu i stavljam na glasanje, 
 

Z A K L J U Č A K 

6.1. Usvaja se Rješenje o utvrđivanju prava svojine u korist Smajlagić (Bekir) Nurudina iz 
Maglaja, uz predloženu cijenu za plaćanje naknade za zemljište u iznosu od 60,00 KM za 
1m2. 

GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

 

7. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava svojine u korist Bradarić (Mehmed) Abdulkadira iz 
Maglaja; 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu i stavljam na glasanje, 
 

Z A K L J U Č A K 

7.1. Usvaja se Rješenje o utvrđivanju prava svojine u korist Bradarić (Mehmed) Abdulkadira 
iz Maglaja, uz predloženu cijenu za plaćanje naknade za zemljište u iznosu od 60,00 KM za 
1m2. 

 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić i Svjetlana 
Zamboni (SDP), Elvir Vehabović (NBL), Mustafa Bešić (SBB), Pero Mamić (HDZ), Aida 
Bašić (A-SDA), Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

 

Vijećnička pitanja i incijative 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni- U ovom slučaju radi se o nepoštivanju odredbi 
Ugovora o sufinansiranju zapošljavanja u nazivu „Nova prilika 2020“ koji su potpisale tri 
strane, Federalni zavod za zapošljavanje, Služba za zapošljavanje ZDK i JU Dom kulture 




